
KANALIZACIJA, CESTE, VRTEC
Uspešno delo krajevne skupnosti

Lansko leto je vsekakor
prineslo napredek pri izgrad-
:sji Crnuč. Nadaljevala so se
pred vsem komunalna deia
in to kot eno prvih — grad-
nja kanalizacije. Zgraditi je
bilo potreba povezovalni ka-
nal med napravtuni za čišče-
nje in Podborštom, kjer ]e
kanalizacija v glavnem do-
grajena Sam povezovalni ka-
nal pa daje možnost pri-
kljuCkov za osrednji del
Gmajne, kjer Je prav tako
nujno potrebna. Ta dela se
v glavnem krijejo ie sred-
stev občinske skupščine in
opekarne Crnuče, katera
nujno potrebuje odvajanje
raznih voda.

V lanskem letu smo Cr-
nu&ml vsaj delno urediii
počasni pas preko Čmuč, kl
pa še ni dograjen in se bo
letos še nadalje uredil. Lah-
ko pa re<*em, da ]e začetek
zaščUe pešca na tako pro-
metni cesti kot je cesta
preko Crnuč. Prav tako se
predvideva v letošnjem letu
tudi ureditev zelenih pasov
ob pločnikih Delno sfflo le-te
že uredili na konCnem po-
stajaližč i ilčno postajali-
Sčno lopo za občane. Prav
take lope smo postaviu tudi
na postajališču »Sava« in po-
stajališču v Nadgorici. Mi-
slim. da !e bilo s tem obča-
nom ustreženo, sa.1 se ob
slabem vremenu niso imeli
kam zateči.

"v letu 1969 smo pričeli z
lzravnavo ovinka pri odcepu
ceste I. reda proti »Elmi«.
ki bo v letošn.iem letu do-.
končan in zaključen s pri-
merno zelenico.

Dolgo obl.iubijena mrliška
vežica fe bila v lanskem le-
tu dogra'ena In okolica pri-
merno urejena Za dograditev
te vežice gre zasluga poleg
krajevne skupnosti predvsem
občinski skupščini Ljublja-
na-Bežigrad in mnogim obrt-
nikom na Crnučah, ki so ra-
zumeli našo akcijo in nam
oriskočill na pompe. (Perne
Ignac. Kovač, Jerko. Rotar.

razni prevozniki in predvsem
opekarna Črnuče.) Prav tako
pa se moram v imenu kra-
jevne skupnosti zahvaliti
vsem, ki so s svojim prosto-
voljnim delom prav tako
pripomogli pri gradnji tega
objekta.

Veliko deia je imela kra-
jevna skupnost tudi z reše-

vanjem raznih drugih pri-
merov. Za starčke smo or-
ganizirali obisk Benetk. Naši
najstarejši občani so bili te-
ga srečanja zelo veseli in so
odnesli lepe spomine. To
tradicijo bomo tudi letos
ohranili.

Krajevna skupnost Je v
lanskem Ietu praznovala de-
set let svojega obstoja; jubi-
lej je skromno proslaviia s
priznanji najzaslužnejšim čla-
nom.

Kaj pa letos? Izpolnili smo
dolgoletno obljubo občanom
v Nadgorici, prvi asfaltni
trak je bil položen (Ježa-
Nadgorical. Dolgoletno pla-
niranje se je uresničiio, za
kar gre predvsem zphvala
občinski skupščini. Gasilski
dom v Nadgorici ie bi) poleg
planinskega doma nš Planini
vedno na vseh zborih voliv-
cev predmet razprav planin-
ski dorr je rešen in so sred-
stva zagotovljena. Problem
pa ]e še dom Gasilcev v Nad-
gorici. v katerem uporablia
prostore tudi krajevna skun-
nost. Na zunai lepa fasada
še ne dokazuje, da 1e dom
zgrajen, potrebno bo še ne-
kaj sredstev, da se uredi
tudi notranjost doma, pred-
vsem sanitarije. Drejeni dom
bo koristil poleg gasilcem
tudj ostaiim, sa.j se ta pre-
del krajevne skupnosti vse
bol.i razvija. Vedno več ie
novih hlš in s tem prebi-
valstva kl bodo vsekakor

potrebovali urejen družbeni
center, fiemur bo lahko slu-
žii gasilskl dom in sredstva
ne bodo zaman vložena.

Vsa leta je na vseh zborih
oboanov vedno bilo postavlje-
no vprašanje preskrbe obča-
nov. Z dvemi malimi trgovi-
nami problema Crnuč ni mo-
goče reševati. Zadnja leta se
je pričela prava »bitka« za
gradnjo sainopostrežne trgo-
vine na Crraučah. Sele v le-
tošnjem letu smo uspeli, da
se je pričela gradnja samo-
postrežne trgovine na Crnu-
čah, poleg zadružnega doma.
Občani lahko vidijo po ob-
segii gradbišča, da bo to
velika trgovina in upamo,
da bo le aagotoviia preskrbo
Crnuč. Misliti pa bo treba
vsekakor, da se dobi prl-
meren prostor tudi na Ježi
ali Podgorici, katerega je
»Mercator« pripravljen pre-
urediti v trgovino. S tem pa
ne opuščamo zahteve po
zgraditvi primerne trgovine
v industrijskem delu Crnuč.

Vsak rftzvijaioči se kraj
potrebuje tudi vse več elek-
trične energije. Pristopili
smo k reševan.iu predvsem
»črnega dela Gmajne«, ki pa
le ni tako črn, saj bodo ob-
čani zbrali samoprispevka
za 40.000 000 starih dinar.jev.
Dela so v feku in so v glav-
nem položeni že vsi nizko-
napetostni kabli. Ta dela iz-
vaja kraievna skupnost v
lastni režiii. CeiOtna investi-
cija bo znašala 100,000.000
starih dinarjev Smatram. da
se z dobro voljo in raTnime-
vanjem občanov da marsl-
kaj rešiti Rešitve tega vpra-
šanja bo potrebna tudi Nad-
gorica, za kar so. priprave
že v teku

Tudi za varstvo otrok je
v letošnjem letu predvidena
rešitev z gradnjo nove usta-
nove, ki ie prepotrebna za
črnuče, tako za naše naj-
manjše, kakor za otroke. kl
imajo pošolsko varstvo. Za
vse to pa nimamo ustreznih
prostorov.
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